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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Csak rosszak voltak az informatikai rendszerek és 
nem is volt kibertámadás?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A telex.hu  portálon  megjelent  „A kormány  egy  év  alatt  hatszor  hivatkozott  kibertámadásra,  a
rendőrség  egyikben  sem  talált  tettest„  című  cikk  megmutatja,  hogy  az  évek  óta  hangoztatott
kibertámadás nem is létezett:

„Napra pontosan egy éve, 2021. április 30-án az operatív törzs szerint túlterheléses támadás érte
az  oltási  időpont  foglalásához  szükséges  informatikai  rendszert.  Ahogy  egy  aznap  megjelent
cikkünkben összefoglaltuk, a koronavírus-járvány első bő egy éve alatt az volt a hatodik alkalom,
hogy a kormány kibertámadásra hivatkozott egy-egy állami weboldal vagy informatikai rendszer
elérhetetlenné válása után. Ezekről az esetekről van szó:

• 2020. március 16.: támadás a koronavirus.gov.hu ellen,
• 2020. november 13.: támadás a koronavirus.gov.hu ellen,
• 2021. január 26.: támadás a kormányzati és közigazgatási ügyintézési portálok ellen,
• 2021. február 19.: támadás az oltási regisztrációnak és a konzultációnak otthon adó oldal, a

koronavírusról szóló tájékoztató oldal és a kormany.hu ellen,
• 2021. március 26.: támadás a vakcinaregisztrációt ellenőrző oldal ellen,
• 2021. április 30.: támadás az oltási időpontfoglaláshoz szükséges informatikai rendszer 

ellen.

Mivel  ezek  az  esetek  több  alkalommal  is  olyan  időpontra  estek,  amikor  épp  nagy  természetes
terhelést  –  azaz  sok  állampolgár  látogatását  –  kellett  volna  állniuk  az  érintett  oldalaknak,  a
leállások nagy fennakadást okoztak.”



 
 

Kérdezem Önt:

Csak rosszak voltak az informatikai rendszerek és nem is volt kibertámadás?

 

Budapest, 2022. június 23.
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